
  Generalforsamling den 13. april 2023

Vi havde i dag besøg af leder af sundhedsfremme og forebyggelse
Margit Andersen

Denne gang begyndte vi med at synge et par forårssange.

Preben Jensen blev valgt til dirigent,han kunne fortælle at generalforsamlingen var 
lovlig indkaldt, med 14 dages varsel i  Brandebladet  og ophæng på  
Brandlundparken. Ordet blev givet videre til formand Henning Nielsen.

Henning fortalte om aktivitetsrådet Brandlundparkens aktiviteter for året 2022
Der kom igen gang i  alle holdene, da alle restriktionerne for covid 19 blev ophævet 
1. februar 2022
Holdene blev besøgt for at sælge medlemskort og aktivitetskort, der kunne jo ikke 
holdes nytårskur pga covid 19
24. marts  Ikast-Brande kommune sundhedsfremme og forebyggende senior møde
1. april  forårsfest (udsat pga covid 19 ) med underholding af Lotte Riisholt  167 
medlemmer deltog
7. april modeshow fra CHIC   92 deltager
25.april generalforsamling  25 deltager i alt
25 april mandagsmatine begyndte igen efter nedlukning (covid 19 )
30 maj Ikast-Brande kommune invitere tildialogmøde, har været udsat i 2 år.
19 juni Skt.hans fest sammen med søndagscafeen
29 august Rotary Kluo arrangere udflugt for  Engparken og Brandlundparken`s 
beboer Henning har givet en hånd med , at få alle tilmeldte beboer med.
2. september frivilligfest for vejleder og hjælpere på Smagshuset
6. oktober modeshow fra CHIC  109 deltog
26 oktober var alle aktivitetsrådene i kommunen inviteret til insprirationsmøde i 
Århus.
3. november havde vi besøg af Henrik Engedal fra Sundheds-og ældrerådet og 
Kirsten Løgsted sundheds og ældrechef
13 december syng julen ind sammen med tirsdagscafeen

Herefter fik kasserer Kent Hansen  ordet fremlagde regnskab for 2022  et lille 
underskud

Ingen indkomne forslag

Prisen på aktivitetskort vil fortsat være kr. 50,00

Valg af bestyrelsesmedlemmer 



Formand Henning Nielsen og næstformand Hanne Larsen er på valg, og ønskede ikke
genvalg 
Birgit Madsen blev genvalgt
Eneste der stillede op,  var Kirsten Bolt. Blev selvfølgelig valgt i bestyrelsen
Der skal vælges 2 suppleanter for 1 år. Lis Kelly genvalgt som 2. suppleanter
Jonna Sørensen som 1. suppleant og Synnøve Sønderholm også som suppleanter
Der blev på generalforsamlingen vedtaget, at da der manglede bestyrelsesmedlem, 
kunne vi vælge 3 suppleanter på lovlig vi
Valg af 2 revisorer for 1 år. Kamma Ebsen og  Preben Sørensen lev genvalgt

Henning holdt en afskedstale, lidt berørt over at skulle forlade os, men 12 år som 
formand er da også lang tid.
Henning og Hanne fik blomster og et par rosende ord med på vejen. Tak til jer begge 
for et godt samarbejde 

Næste møde den 8. maj kl 13 hvor konstitueringen vil finde sted
Med venlig hilsen
Birgit


